

MASYARAKAT DAN KOMUNITI

KHAZANAH MENYUMBANG KEPADA KOMUNITI MELALUI ENTITI-ENTITI MILIKNYA.



Pengarah Urusan Yayasan Hasanah, Shahira Ahmed Bazari membantu kanak-kanak melukis pada Hari Pembangunan Komuniti di PPR Lembah Subang anjuran sebuah organisasi NGO, Women of Will

YAYASAN HASANAH

Sebuah yayasan milik Khazanah Nasional

Yayasan Hasanah (Hasanah) ditubuhkan pada Disember 2013 untuk menerajui inisiatif tanggungjawab korporat (CR) Khazanah melalui pembangunan dan pelaksanaan penyelesaian yang memperkasakan komuniti, menggalakkan keterangkuman sosial dan menambah baik persekitaran tempatan. Bidang tumpuannya termasuk Pendidikan; Pembangunan Komuniti; Persekitaran; Kesenian, Warisan dan Budaya; dan Pengetahuan.

Pada tahun 2018, Hasanah terus menyokong lebih banyak penerima manfaat; melakukan inovasi tentang cara dan metodologi untuk mencapai impak sosial jangka panjang; dan mempengaruhi struktur dan kerangka institusi.

Untuk maklumat lanjut tentang Yayasan Hasanah, sila layari www.yayasanhasanah.org



YAYASAN KHAZANAH

Yayasan Khazanah (YK) menyokong pembangunan bakat masa depan menerusi program biasiswanya

di universiti-universiti utama seluruh dunia atau di Malaysia. Pemegang biasiswanya akan mengikuti program kepemimpinan dan pembangunan karakter, berpeluang untuk menyertai program sukarelawan dengan badan-badan bukan kerajaan atau badan yang tidak berasaskan keuntungan serta diambil bekerja secara sandaran di syarikat-syarikat termasuk Syarikat Berkaitan Kerajaan, Syarikat Pelaburan Berkaitan Kerajaan atau Agensi Kerajaan.

Untuk maklumat lanjut tentang Yayasan Khazanah, sila layari www.yayasankhazanah.com.my



Para pemegang biasiswa YK di Program Pembangunan Kepemimpinan

KHAZANAH RESEARCH INSTITUTE

Khazanah Research Institute (KRI) ditubuhkan pada Februari 2014 untuk menjalankan analisis dan penyelidikan tentang isu-isu yang dihadapi negara, dan berdasarkan penyelidikan, cadangan dasar disediakan untuk meningkatkan kesejahteraan rakyat Malaysia. Pada tahun 2018, KRI menerbitkan dua laporan - *The State of Households 2018: Different Realities*; dan *The School-to-work Transition of Young Malaysians*.

Untuk maklumat lanjut tentang KRI, sila layari www.krinstitute.org



(Dari kiri ke kanan) Pengerusi Eksekutif KRI, Dr Nungsi Ahmad Radhi bersama-sama pembantu penyelidikan, Tan Zhai Gen, Musaddiq Adam Muhtar dan Siti Aisyah Tumin di Majlis Pelancaran "The State of Households 2018: Different Realities"



Taman Tugu yang diterajui Khazanah adalah projek tanggungjawab sosial korporat (CSR) yang mana pelaksanaannya disokong oleh pelbagai agensi awam, syarikat swasta, dan pertubuhan awam. Skop dan bajetnya telah dirasionalisasikan dan melibatkan dua komponen berikut:

Taman Tugu

Memelihara kawasan hijau seluas 66 ekar terletak di tengah-tengah Kuala Lumpur dengan menjadikannya sebuah taman rimba bandar untuk orang ramai;

Badan Amanah Warisan Negara

Menubuhkan sebuah badan amanah untuk memiliki, mengurus dan melindungi Taman Tugu serta aset lain yang memiliki nilai warisan, termasuk warisan alam semula jadi.

Kawasan Taman seluas 40 ekar menawarkan denai rimba sejauh kira-kira 4 kilometer dibuka kepada orang ramai secara percuma setiap hari dari jam 7.00 pagi hingga 6.30 petang. Kawasan berkenaan turut menempatkan Surau Jumaat, kuil Hindu, tapak perkhemahan dan ruang penganjuran acara, yang akan disediakan secara berperingkat-peringkat pada tahun 2019 hingga 2020.



Perdana Menteri Tun Dr Mahathir Mohamad dan isteri, Tun Siti Hasmah Ali di Taman Tugu bersempena Hari Bumi

Sebuah badan amanah dikenali sebagai Amanah Warisan Negara ("AWAN") telah ditubuhkan secara rasmi bawah Akta Penubuhan Pemegang Amanah (1952). Kami kini bekerjasama dengan kementerian berkaitan untuk memindahkan hak pegangan Taman Tugu kepada AWAN, dan mengubal akta baharu untuk mengurus AWAN dengan lebih baik.

Untuk maklumat lanjut tentang Projek Taman Tugu, sila layari www.tamantuguproject.com.my



Think City, yang ditubuhkan pada tahun 2009 merupakan sebuah organisasi komuniti terlibat dalam pembangunan semula bandar. Organisasi yang berpusat di George Town, Pulau Pinang, turut mempunyai operasi di Kuala Lumpur, Butterworth dan Johor Bahru. Think City bekerjasama dengan pihak berkuasa tempatan, komuniti, institusi, entiti swasta dan pakar global menguji, merancang dan melaksanakan program pembugaran bandar-bandar.

Pada tahun 2018, Think City telah ditugaskan oleh Kerajaan untuk melaksanakan projek pembangunan semula dan pemuliharaan bangunan Sultan Abdul Samad di Kuala Lumpur sebagai pusat kesenian, kebudayaan dan warisan.

Untuk maklumat lanjut tentang Think City, sila layari www.thinkcity.com.my



Sebuah rumah mikro dipamerkan sempena 9th World Urban Forum di Medan Pasar, Kuala Lumpur